
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 722
Vil ministeren oplyse niveauet for den samfundsøkonomisk optimale tobaksafgift, herun
der virkningen ved forskellige afgiftsniveauer på samfundsøkonomien og de offentlige 
finanser via forskellige kanaler, såsom grænsehandel og arbejdsudbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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